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I SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW 

STRZEMIESZYCE WIELKIE  
 

Miejsce: Zespół Szkolno Przedszkolny nr 4,  ul. Ofiar Katynia 76 

Data i godzina: 29.05.2018 r o godz. 17:00 

Prowadzący: Alicja Kowalska 

Liczba uczestników: 22 

Opiekun: Agnieszka Majorek 

 
Liczba zgłoszonych pomysłów: 55 

Link do mapy pomysłów (mapa diagnozy): 

https://www.google.com/maps/d/u/0/viewer?mid=10cZSL_TfbJKNHjIx3aTHepgoSogRoMOE&ll=50.31

072820341322%2C19.282856949999996&z=13  

Link do oceny pomysłów: 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/16-6_USIJWiifvFlwC7w6SImpDYPL4_w-

P6BQrlC1VF0/edit?usp=drive_web&ouid=104232529419223446805 

 

Przebieg spotkania:  

I. Zgłoszone pomysły Animator przedstawił zebranym szeregując je według: 

● kategorii, w którą pomysły się wpisują (komunikacja, rekreacja i zieleń, czystość, 

bezpieczeństwo i pozostałe) 

● obszaru/ rejonu, którego pomysły dotyczą 

 

Na mapie google mieszkańcy mogli zobaczyć chronologicznie, zgodnie z numeracją, 

zaznaczone pomysły, odnieść się do każdego z nich  i ewentualnie doprecyzować wskazane 

miejsca i obszary. Dodatkowo została także przygotowana i przedstawiona uczestnikom 

zebrania wielkoformatowa wydrukowana mapa Strzemieszyc Wielkich z zaznaczonymi 

pomysłami. 

  

II. Istotne kwestie, które pojawiły się w trakcie spotkania, dotyczące złożonych pomysłów: 

● pomysł nr 6a (Remont i budowa chodnika na ulicy prowadzącej do cmentarza) oraz 

pomysł nr 12 (Wybudowanie parkingu przy cmentarzu na ul. Myśliwskiej) - 

mieszkańcy stwierdzili, że według ich wiedzy inwestycje są przewidziane w planach 

miasta. Animator zobowiązał się zweryfikować  te informacje. 

● pomysł nr 10 (Budowa infrastruktury rowerowej w Strzemieszycach Wielkich) - chodzi 

o rejon ul. Majewskiego i Strzemieszyckiej. Mieszkańcy zauważyli, że dotychczas 

podejmowane działania w kierunku realizacji tego pomysłu były blokowane przez 

okres gwarancji, jakim droga miała być objęta. Animator zobowiązał się do 

sprawdzenia, czy te dane są aktualne, a także czy w związku z ogólną koncepcją 
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dotyczącą planowanych  ścieżek rowerowych w mieście są planowane 

ścieżki w rejonie, którego dotyczy pomysł. 

● pomysł nr 14 (pakiet 18 pomysłów dotyczących zagospodarowania Parku  Grabocin) 

- Animator po raz kolejny przedstawił zebranym koncepcję zaplanowanych w tym 

miejscu ścieżek rolkowo-rowerowych w ramach poprzednich edycji DBP, która jest 

obecnie jedyną możliwą opcją do realizacji z uwagi na obowiązujące zapisy w planie 

zagospodarowania przestrzennego oraz kwestie własności gruntów. Na terenie parku 

nie jest możliwa do realizacji większość zgłoszonych pomysłów (są to tereny zieleni 

nieurządzonej, więc zakazuje się m.in. budowy obiektów kubaturowych oraz 

nasadzeń mających znamiona zieleni urządzonej), a i te możliwe (np. wytyczenie 

kolejnych ścieżek) są obarczone dużym ryzykiem, ponieważ zaleca się wstrzymanie 

kolejnych inwestycji tzw. “twardych” na czas realizacji pomysłów z dwóch 

poprzednich edycji. 

● pomysł nr 15 (Park Srocza Góra jako miejsce rekreacji i wypoczynku). Animator 

przypomniał, że zrealizowane będą tam działania wynikające z ubiegłorocznego 

budżetu, natomiast z uwagi na obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego nie jest tam możliwa do realizacji  część zgłoszonych w powyższym 

pomyśle elementów, np. miejsca do biwakowania, platforma widokowa, tor 

saneczkowy, itp. 

● pomysł nr 16 (Teren rekreacyjno-sportowy Wapiennik Bordowicza) – Animator 

przedstawił mieszkańcom mapkę tego obszaru z zaznaczonymi gruntami o 

określonym typie własności, w tym dużej części z nich będących własnością 

prywatną. To istotny czynnik, który sprawia, że pomysł w proponowanym kształcie 

(m.in. wykonanie miejsc biwakowych, poprowadzenie torów do jazdy na nartach  

biegowych i sankach) jest obarczony dużym ryzykiem, ponieważ wytyczenie ścieżek 

omijających tereny prywatne może okazać się skomplikowane. 

● pomysł nr 24 (Centrum spotkań przed dworcem Dąbrowa Górnicza Strzemieszyce) - 

Animator poinformował zebranych, że w bieżącym roku odbędą się konsultacje 

społeczne związanych z przygotowaniem koncepcji dla tego terenu, zgodnej z 

oczekiwaniami mieszkańców. 

● pomysł nr 28 (Zakup sprzętu dla OSP) i pomysł nr 29 (Poprawa bezpieczeństwa  

dzielnicy) -  mieszkańcy zauważyli, że obydwa pomysły mają na celu doposażenie 

OSP w sprzęt do ratowania życia, dlatego zaproponowali rozpatrywanie przede 

wszystkim zakupu defibrylatorów i fantomów dla OSP oraz stworzenia punktu 

dostępu do defibrylatora AED na budynku strażnicy 24h. 

● pomysły nr 27 (Adaptacja Sali OSP na salę zabaw dla dzieci) oraz pomysł nr 32 

(Organizacja półkolonii zimowych na terenie OSP) mieszkańcy uznali, że będą 
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próbowali te pomysły sfinansować z innych środków. 

● pomysł nr 33 (Utworzenie szkoły zawodowej) – autor doprecyzował, że miał na myśli 

zorganizowanie spotkań/warsztatów, podczas których mieszkańcy mogliby 

podyskutować o potrzebie powołania takiej szkoły w dzielnicy. 

● pomysł nr 34 (Wybudowanie przejścia dla pieszych przy Motelu Kwadrat) - Animator 

przypomniał w tym miejscu o portalu naprawmyto.pl, za pośrednictwem którego 

można zgłaszać miejsca uważane za niebezpieczne. 

● pomysł nr 35 (Radar prędkości przy ul. Strzemieszyckiej) - Animator przekazał 

zebranym informację, że montowanie radarów leży w gestii policji. 

● pomysł nr 36 (Monitoring wizyjny- montaż kamer  w dziewięciu punktach oraz przed 

szkołami) - mieszkańcy zostali poinformowani o tym, że w zakresie monitoringu nie 

przewiduje się montażu kolejnych kamer, miasto  przeznacza jedynie środki na 

renowację istniejących. Animator podzielił się z mieszkańcami wiedzą pochodzącą z 

dostępnych badań, które pokazują, że monitoring w mieście polegający na 

instalowaniu kolejnych kamer bez podejmowania innego rodzaju kroków (np. 

zatrudnieniu dodatkowych osób obsługujących je) nie przekłada się na zwiększenie 

bezpieczeństwa. 

● pomysł nr 37 (Stworzenie żłobka po przedszkolu nr 5) – Animator zaproponował 

mieszkańcom, żeby taką potrzebę i ewentualną możliwość realizacji skonsultowali z 

Wydziałem Zdrowia i Polityki Społecznej UM. 

 

Następne spotkanie –  15.06. 2018 r. godz. 17.00 

 

 

 


